
 

VERSLAG DORPSTAFEL 

Betreft overleg: Conceptverslag Dorpstafel Zevenbergschen Hoek 
Locatie: De Zevensprong 
Datum overleg: 4 april 2022 
Aanvang / einde: 19:30 – 22.00 uur 
Voorzitter: Albert van Loon 

Aanwezig: 
 

Leden van de Dorpstafel Zevenbergschen Hoek, inwoners, gemeente en 
maatschappelijke partners. 

 

1. Opening en mededelingen 

a. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. 

Bijzonder welkom gaat uit naar: 

- de heer Paul Dirix, CEO Havenbedrijf Moerdijk; 

- de heer Pim Kapitein, bestuurder WMO adviesraad  

- de heer René de Koeijer en Alexandra Schuurbiers namens Gemeente Moerdijk 

- de heer Peter Robbe namens Prorail 

 

Pim vertelt dat de WMO raad een adviesorgaan is voor de Gemeente Moerdijk. De 

raad adviseert de gemeente gevraagd en ongevraagd over WMO vraagstukken. De 

raad gaat niet in op persoonlijk kwesties. Zij houdt zich voornamelijk bezig met 

beleidsvraagstukken. Via de website www.wmoraadmoerdijk.nl is meer informatie te 

vinden. 

 

Aanvullingen op de agenda zijn: 

- Terugkoppeling ingebruikname hondenspeelveld; 

- Verplaatsing Mariakapel; 

- Stand van zaken bouw nieuwe MFC. 

Bij deze onderwerpen wordt tijdens de rondvraag stil gestaan. 

 

b. Mededelingen 

Er is op 19 juli aanstaande wegens de zomervakantie geen vergadering. 

 

Er is € 273 uitgegeven aan bloemen voor de uitvaart/afscheid van Antoine en voor 

drankjes voor BUAS gasten. De aanwezigen nemen deze mededeling voor 

kennisgeving aan. 

 

Vanwege een volle agenda wordt besloten de actiepuntenlijst door te schuiven naar 

volgende vergadering.  

 

c. Verslag dorpstafelvergadering 14 december 2022 

Abusievelijk is verzuimd het verslag met de agenda mee te zenden. Besloten wordt 

het verslag van 14 december bij de volgende vergadering te agenderen voor 

vaststelling. 

 

2. BuitenBeter app presentatie 

Door medewerkers van de gemeente wordt een presentatie gegeven over het gebruik, de 

nut en de noodzaak van de BuitenBeter app. De presentatie is als bijlage bij dit verslag 

bijgevoegd.  

 

Naar aanleiding van de presentatie wordt gevraagd of er 2x per jaar inzicht gegeven kan 

worden in hetgeen is gemeld en hoe de afhandeling heeft plaatsgevonden. 
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3. Veiligheid spoor 

Tijdens de vergadering in december is een presentatie gegeven over de toename van 

meer vervoer via het spoor en is stil gestaan bij de vraag is of de veiligheid van het 

station Lage Zwaluwe voldoende gewaarborgd is. Naar aanleiding daarvan is Prorail 

uitgenodigd voor het geven van een presentatie over spoorveiligheid. De presentatie is 

als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

 

4. Stemming Hoeks muziekfeest 

Carlo den Heijer licht toe dat in het kader van een 15 jarig jubileum er een muziekavond wordt 

georganiseerd met zang en toneel. Om de begroting voor het evenement kostendekkend te maken 

wordt gevraagd of de dorpstafel € 250 wil bijdragen. Op basis van stemming wordt het verzoek 

aangenomen. Het gaat hier om een éénmalige bijdrage vanuit de dorpstafel. 

 

5. Bezetting bestuur 

Wegens het overlijden van Antoine wordt er een nieuwe secretaris gezocht. De gebiedscoördinator 

heeft samen met het bestuur van de dorpstafel een voorstel/beschrijving van taken en 

verantwoordelijkheden opgesteld. Dit voorstel is als bijlage bij dit verslag gevoegd.  

 

De opstart van de penningmeester loopt. De inwerktijd vraagt wegens privé omstandigheden meer 

tijd. Daarom zal Inge voorlopig nog waarnemen. 

 

Bij interesse voor en/of vragen over de functie van secretaris kan persoonlijk contact gezocht 

worden met Albert van Loon of via e-mail Dorpstafel Zevenbergschen Hoek: 

dorpstafelzbh@gmail.com 

 

6. Terugkoppeling gerooide bomen 

De bosschages langs de Gelderseweg die Rijkswaterstaat heeft gerooid worden naar verwachting 

in het najaar hergeplant.  

 

Gerooide bomen A16 

De gemeente is in gesprek met Rijkswaterstaat over de overdracht van grond. De verwachting is 

dat deze overdracht dit jaar plaatsvindt.  

Omdat we in afwachting zijn van overdracht wordt er geen actie ondernomen tot aanplanting van 

nieuw groen. Bij overlast of problemen wordt verzocht om dit te melden in de Buitenbeter app. Met 

elkaar moet dan bekeken worden welke acties ondernemen kunnen worden op overlast of 

problemen te verhelpen.  

 

Vergroeningsplannen in het kader van klimaatstrategie 

Dit jaar start de gemeente met het opstellen van vergroeningsplannen voor de kernen. Per jaar 

worden er drie kernen uitgekozen om samen met een adviesbureau plannen op te stellen voor het 

vergroenen om daarmee niet alleen een betere woon- en leefomgeving te realiseren maar ook 

knelpunten op te lossen als het gaat om hittestress en wateroverlast. Op dit moment is er een 

procesvoorstel in de maak welke aangeboden gaat worden aan het college. Wanneer deze is 

vastgesteld wordt gezocht naar een passend bureau die kan ondersteunen in het opstellen van de 

plannen. In 2023 is Zevenbergschen Hoek aan de beurt. Streven is om mogelijk voor de 

zomervakantie een eerste sessie te hebben gehouden waarbij uitgelegd hoe het proces eruit ziet 

inclusief vormen van participatie. De dorpstafel wordt schriftelijk geïnformeerd na vaststelling van 

het voorstel voor het college. 
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De tafelaars zien steeds meer groen uit hun omgeving verdwijnen en zien geen herplanting daar 

voor terug. Dat stemt de aanwezigen zeer ontevreden. Dit agendapunt blijft op de actielijst totdat er 

meer duidelijkheid over is. 

 

Naar aanleiding van dit onderwerp wordt ook gevraagd naar de verwijdering en herplanting van 

groen op/nabij LPM/DSV. Voor de volgende vergadering zal de heer Schakenraad gevraagd 

worden om de dorpstafel hierover te informeren. 

 

7. Terugkoppeling winkel 

Jeroen van Dijk is namens de dorpstafel trekker van dit onderwerp. Hij is helaas verhinderd. 

Opgemerkt wordt dat er stilte is rondom dit project. Het bestuur van de dorpstafel heeft bij Jeroen 

aandacht gevraagd voor goede communicatie van dit onderwerp. De verwachting is dat er binnen 

nu en 2 weken met gegadigden wordt overlegd of voorzien van informatie. 

 

8. Terugkoppeling Verkeersweek BUAS 

In de week van 27 februari waren leerlingen van BUAS actief in Zevenbergschen Hoek. Er is 

onderzoek gedaan naar verkeersgedrag. Er is data verzameld. De inzichten zijn op zeer creatieve 

wijze verwerkt in adviezen. De rapportage met adviezen is als bijlage bij dit verslag gevoegd. De 

adviezen worden binnenkort door de leerlingen gepresenteerd aan de gemeenteraad. 

 

Naar aanleiding van dit onderwerp wordt gemeld dat er de laatste tijd veel controles hebben 

plaatsgevonden door BOA’s. Ook is bekend dat er bekeuringen zijn uitgedeeld.  

De wegafsluitingen in de omgeving zorgen de laatste tijd voor meer sluipverkeer via de 

Ewoudsdam. 

 

9. Rondvraag en afsluiting 

- Hondenlosloopplaats: Met dank aan de gemeente en het Havenbedrijf Moerdijk voor het 

beschikbaar stellen van financiële middelen is het terrein op 1 april in gebruik genomen.  

- Stand van zaken nieuw MFC: Er is een architect aangesteld. De keuze is gemaakt omdat 

deze architect een ontwerp heeft gemaakt die het beste past bij het karakter van het dorp. 

Verder heeft de projectgroep een goed gevoel bij de stedenbouwkundige visie van de 

architect. Er wordt gestart om de visie verder uit te schetsen. De verwachting is dat er op 

korte termijn meer concrete plannen in beeld gebracht kunnen worden.  

- Verplaatsing Mariakapel: Het huidige terrein van de Gouden Leeuw wordt uitgebreid en 

omheind. Voor de Mariakapel moet een nieuwe plek worden gezocht. Er wordt gezocht 

naar een veilige nieuwe locatie voorzien van verlichting. Gevraagd wordt mee te denken. 

Op verschillende locaties worden flyers uitgegeven waarbij de verhuizing van de 

Mariakapel wordt aangekondigd en waarmee mensen gevraagd worden om mee te 

denken over een nieuwe locatie voor de Mariakapel. 

- 380 KV: Er is met Tennet overeenstemming over vergoedingen voor de 8 gezinnen. Er 

zijn opnieuw zorgen over nieuwe zoekgebieden. 

- Kascontrole: Er heeft op 3 januari controle van de kas en administratie plaatsgevonden. 

Er zijn geen bijzonderheden te melden. Derhalve kan decharge worden verleend. 

- Klacht groenvoorziening: Er is een klacht over de groenvoorziening ter hoogte van Plein 

1940. Geadviseerd wordt klachten te melden in de BuitenBeterapp. 

- Budget zwefvuilophaalgroep: Het budget van €250 per jaar is ontoereikend. De kosten en 

het aantal deelnemers is toegenomen. Tijdens volgende vergadering wordt dit onderwerp 

opnieuw besproken en in stemming gebracht. 

 

De voorzitter dank een ieder voor zijn/haar inbreng en sluit het overleg. 

 

De volgende vergaderingen vinden plaats op: 
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- 7 juni 

- 13 september 

- 1 november 

- 13 december 


